
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 26. november 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 397 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V) og Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 397:  

”Ministeren bedes redegøre for, om Sundheds- og Ældreministeriet og/eller styrel-

serne som forberedelse til udformning af covid-19-vaccine-strategien har identifice-

ret antallet af borgere, hvor det er veldokumenteret, at der er en øget risiko for et al-

vorligt sygdomsforløb ved at blive smittet med covid-19, og hvor mange der er tale 

om?” 

 

Svar: 

Det er med henblik på at besvare spørgsmålet fyldestgørende, og af hensyn til ind-

hentning af bidrag fra de relevante sundhedsmyndigheder i den forbindelse, ikke mu-

ligt at besvare spørgsmålet inden for fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgs-

målet endeligt ultimo januar 2021. 

 

Med venlig hilsen 
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